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Bolag K2A:s stamaktie handlas på drygt 77 kronor några minuter efter öppning på bolagets första börsdag, upp nio procent jämfört
med teckningskursen på 71 kronor.

Intresset för K2A:s erbjudande har varit mycket stort, både bland institutionella investerare och bland allmänheten i Sverige. Erbjudandet har således
övertecknats och vidare tillfört bolaget cirka 2 400 nya stamaktieägare.<br /> <br /> Priset per B-aktie var 71 kronor, motsvarande ett värde av samtliga
utestående stamaktier före Erbjudandet i K2A om sammanlagt cirka 909 miljoner kronor.<br /> Johan Knaust, vd och grundare av K2A: <br /> – Vi är glada
över att både institutionella investerare och privatsparare visat stort intresse för att teckna stamaktier i K2A. För oss är det ett bevis på att kapitalmarknaden
ser potentialen i ett grönare fastighetsalternativ. Vi ser fram emot att fortsätta skapa lönsam hållbar utveckling och leva upp till såväl befintliga som nya
aktieägares förväntningar.<br /> <br /> Johan Thorell, styrelseordförande i K2A:<br /> – Johan Knaust och teamet på K2A har lagt grunden till en ledande
och nyskapande utvecklare och förvaltare av studentbostäder och yteffektiva hyreslägenheter. Bolaget har en stark affärsmodell, en lovande affärsplan och
goda framtidsutsikter. Vi välkomnar alla nya aktieägare i bolaget.
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